
 
 

Mødereferat 
 

   1/2 

Deltagere:  Kristina Wollesen (KW) Formand 
 Pia Bonding (PB) Næstformand 

  Simone Skovhaur (SS) Kasserer 
 Tina Lindhardt Klijnstra (TL) 

  
Fraværende:  Marie Kjærgaard (MK)  

 
Kopi til:  Deltagerne + hjemmesiden 
 
Referent: Kristina Wollesen 
 
Mødedato: 16 maj 2022 kl. 19:00 
 
Emne: Bestyrelsesmøde 
 
 

Emne Kommentarer Ansvarlig 

1. Bestyrelsen Nyt domænenavn, www.toboelrideklub.dk og 
www.tobølrideklub.dk,  
dermed også nye e-mailadresser. 
info@toboelrideklub.dk 
kasserer@toboelrideklub.dk 
staevner@toboelrideklub.dk 
webmaster@toboelrideklub.dk 

Sørge for at sende besked rundt de forskellige steder. 😊 
Vi har solgt www.tbr.dk til et sjællandsk firma mod sponso-
rat/tilskud til ny elevpony. De har kontaktet os.  

Alle 

2. Stævneudvalg Stævne 24-25 maj, vi er klar, der er styr på TD 
- Købe nye sikkerhedsholdere til de nye støtter 
- Bruge egne spring pga knap så mange starter 
- Husk afstand mellem hegn, opvarmning og bane 

Vi har lånt stævnehegnet ud til SHR landsstævne, henter 26/5 
Sponsorer er klar til klubmesterskaberne samt rosetter 

TL 
PB 
TL 
TL 
KW/TL 
MK/TL 

3. Elevheste Lokalrådet 6683 har sponseret nye gjorde til elev ponyerne, tak 
Ok til at købe ny pony og ny hest/pony, afvent tilskud 
Sadel til Paprika, købt fejl, så søger stadig. Den hun har nu passer 
fint, så det haster ikke.  

KW/MK 
Alle 
KW 
 

4. Undervisning Stigende omkostninger, evt stigning i opstaldning etc, talt om at 
lade undervisningen stige tilsvarende. Dette drøftes på et senere 
møde.  
Lang venteliste, afventer mere pony og hest 
Huller i nuværende holdplan pgs af mgl på pony og hest 

Alle 
 
 
KW 
KW 

5. Kasseren Desværre nogle dårlige betalere, sidste chance for nogen 
Ej tilskud fra kommunen endnu, rykkes 

SS 
SS 
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6. Cafeteriet Punkt drøftes på næste møde  

7. Vedligehold Vi har modtaget 14.000 fra Sydbank til nye skabe, dette er til elev 
ponyernes ting og sager. Hurra det har været ønsket længe.  
Talt om banerne udendørs, hegn, vanding og springbanen.  

1. Vi kunne godt bruge et nyt plast hegn udendørs, evt søge 
sponsorat. Samt porten mellem springskjul og lille hal, igen 
sponsorat. Her søges ved Norlys og Jem og Fix 

2. Nye lamper i lille hal, vi har søgt ved kommunen, ej tilbage-
svar endnu.  

3. Pony, vi mgl 2 stk i år, vi vil søge ved Nordea. 

PB 
 
Alle 
KW 
 
 
KW 
 
PB 

8. Div.  KW og TL afholdt infomøde omkring stævnedeltagelse og hjælp til 
stævnerne, desværre ikke meget opbakning, men et fint møde. 
Det havde været rart at se flere af de nye, drøftet hvad vi kan gøre 
for at få flere frivillige til at hjælpe til stævner.  
Ridelejeren er under konstruktion, tilmeldinger kommer ud nu. 

KW/Alle 
 
 
 
KW 

9. Næste møde 20-06-22 kl. 19:00  

 
 
Referatet godkendt          /          2022 
 
 
 
 
 
____________________ ____________________ ____________________ 
Kristina Wollesen Pia Bonding Marie Kjærgaard 
Formand/Sekretær Næstformand Medlem 
 
 
 
____________________ ____________________  
Tina Lindhardt Klijnstra Simone Skovhaur 
Medlem                              Medlem/Kasserer 


